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Waarom is Johan Cruijff 
jouw icoon?
‘Naast dat hij een voetbal
virtuoos was en atypisch als 
voetballer en trainer, is het 
bijzonder dat een persoon uit 
zo’n klein land, zo’n grote 
status heeft verworven. Als je 
tegen iemand zegt dat je uit 
Nederland komt, word je 
meteen gelinkt aan Johan 
Cruijff. Eigenlijk was én is hij 
een van onze beste export
producten. Daarnaast had hij  
het lef om anders te denken. 
Het was een mooie kerel met 
een wereldwijde uitstraling.’

Wat is het meest indruk-
wekkende dat jouw icoon 
heeft gedaan?
‘Hij heeft de top bereikt  
als voetballer en trainer en 
gewonnen wat te winnen valt. 
Dat is al indrukwekkend. 

Daarnaast heeft hij zich 
ingezet voor maatschappe
lijke onderwerpen met bij
voorbeeld zijn Johan Cruijff 
Foundation. Hij heeft zijn 
bekendheid ingezet voor 
anderen. De foundation zorgt 
ervoor dat jeugd in beweging 
komt, ook nu nog na zijn 
dood. Dat is noemenswaardig.’

Wat voor invloed heeft  
hij gehad op jou en je 
carrière?
‘Hij had het vermogen  
om breder te kijken. Dat 
vermogen heb ik ook nodig 
als notaris. Ik werk voorname
lijk met ondernemers en 
andere zakelijke cliënten. Met 
die blik moet ik ook naar 
zaken kijken en het gesprek 
ingaan. Hoe denken zij, wat 
willen zij? Je hoeft niet groot 
te zijn om grote zaken op te 

‘Een van de beste 
exportproducten’

icoon
m e n s

pakken, zowel nationaal als 
internationaal. Daar heb je 
geen groot apparaat voor 
nodig. Zo is hij als klein 
kereltje ook ooit begonnen.’

Als jij in de huid van jouw 
icoon zou kunnen kruipen, 
wat wil je dan doen?
‘Daar hoef ik niet lang over  
na te denken: het winnende 
doelpunt in de verloren 
wkfinale van 1974 tegen 
Duitsland maken! Verder zou 
ik doorgaan waar hij mee 
bezig was. Het motiveren van 
kinderen om te gaan sporten. 
En dat dan ook internationaal 
doortrekken. Sporten is 
belangrijk. Het vormt je. 

Daarnaast zorgt het voor een 
frisse en gezonde manier van 
kijken. En het leert je relati
veren en omgaan met winst 
en verlies. Dat merk ik zelf 
ook. Ik sport vrij geregeld  
en het is voor mij een prima 
manier van ontspannen. 
Ontspanning door inspanning 
werkt bij mij uitstekend.’ 
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